
Årsmøte i Løperen Sjakklubb 26012024

1.  Økonomi
 Rekneskapen var revidert av Toralv og funne i orden. Harald gjorde 
greie for budsjettet. Vi styrer mot eit underskot på 6-7000 i år. I fjor 
hadde vi det problemet at det var mange fleire betalande medlem-
mer on våren enn om hausten. Forbundskontingenten vert betalt per 
heile år, og i slike tilfelle minkar det i klubbkassa. Styret vart pålagd å 
utrede om vi skal ha heilårleg kontingent og om vi skal innføre differ-
ensiert kontingent.
 
2. Val

Årsmåtet fylgde innstillinga til valkomiteen og supplerte styret med 
Odd Arne, til erstatning for den bortflytta Karl Erik.

3. Innkomne framlegg

Ingen

5. Anna
Skulesjakk
Odd Arne var positiv, Sigurd tar kontakt med Espen


